
Verslag van het Fokkesteeg Overleg online van 9 maart 2021 

Aanwezig: Bianca Hatzmann (voorzitter wijknetwerk), Marleen Schollaart (secretaris wijknetwerk), 
                    Ingrid van der Griend (alg.bestuurslid wijknetwerk), Guus Helmes (alg.bestuurslid  
                    wijknetwerk), John van Engelen (wijkwethouder), Els Reinking (wijkcoördinator), 
                     Micha Giltay (accountmanager openbaar domein), Karlijn van der Laan (projectleider 
                     Betere Buurten), Linda Terlouw (wijkagente), Ton Verspoor (manager Enik), Ineke 
                     Lindeman (kwartiermaker Enik Lekstroom), Jayant Rakhan (adviseur wijknetwerk), Petrov 
                     Jansen (buurtbewoner), Hanny Plomp (buurtbewoner), Ed de Boer (buurtbewoner), 
                     Aart Jongejans (buurtbewoner), Lia Uiterwijk (buurtbewoner), Marijke van Zanten. 
 

1. Opening 
Bianca opent de vergadering en heet iedereen welkom, Er volgt een kort voorstelrondje (zie 
hierboven). 
 

2. Politiezaken 
Het cijfersysteem werkte vandaag niet goed, dus Linda kan geen cijfers geven. Het algemene 
beeld is dat het vrij rustig is in Fokkesteeg. Gelukkig zijn er geen avondklokrellen geweest in 
Nieuwegein. 
 

3. Petra Duits heeft zich wegens omstandigheden moeten afmelden. In haar plaats krijgen Ton 

Verspoor en Ineke Lindeman van Enik het woord. 
Enik is onderdeel van Lister, en per 1 april 2021 de nieuwe huurder van het huidige La CaZa. 
Ton is mede-oprichter van Enik, en al jaren hiermee bezig in Utrecht. Nu ook in de Lekstroom 
(eerst Houten en IJsselstein, nu ook Nieuwegein). Enik is een herstelacademie waar mensen 
elkaar ontmoeten en helpen. 
Qua communicatie is er wat ruis op de lijn geweest en zijn vragen gesteld, vanavond willen 
Ton en Ineke deze vragen proberen te beantwoorden. 
Ineke is kwartiermaker, en geeft handen en voeten aan Enik Lekstroom. 
Iedereen die ook na deze vergadering nog vragen heeft, kan terecht bij Ineke en Ton: 
inekelindeman@lister.nl 
tonverspoor@lister.nl 
 
Ed de Boer stelt dat het jammer is dat de communicatie in het begin niet helemaal liep, maar 
is benieuwd naar de buurthuisfunctie van La CaZa. Blijft die? 
Ton Verspoor geeft aan dat Enik zowel een herstelfunctie heeft als een sociaal trefpunt wil 
zijn.  Dat sociale trefpunt heeft een ontmoetingsfunctie voor de hele buurt (Fokkesteeg), 
maar ook Nieuwegein breed. Iedereen is welkom. Ed zegt het jammer te vinden dat het 
Nieuwegein breed is, het zou echt een plek voor de buurt moeten zijn. 
Stel dat iemand iets wil organiseren, vraagt Ed zich af. Hoe werkt dat dan? Zijn er 
voorwaarden voor het gebruik van de ruimtes? 
Ton en Ineke: wil iemand iets organiseren, dan kan men dat opnemen met het wijknetwerk, 
waarna Enik en het wijknetwerk samen kijken of dat past. De prioriteitstelling ligt bij Enik, dat 
is zo afgesproken met de wethouders Eggengoor en Kuipers. 
Hanny Plomp geeft aan dat Fokkesteeg Samen en Balans een warme samenwerking hebben 
(partners), en dat FS van Balans toestemming heeft gekregen hun ruimtes te gebruiken als ze 
er zelf niet zijn. 
Ton geeft aan dat dit er iets anders kan gaan uitzien, want er zijn gebruikersovereenkomsten 
gesloten met Balans en het wijknetwerk, niet met derden. 
Aart Jongejans roept de gemeente op om aandacht te besteden aan bewonersparticipatie, 
ook van andere groepen dan de geijkte. 
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Volgens Ed de Boer hebben wijkbewoners het idee dat ze hun plek zijn kwijtgeraakt en 
moeten uitwijken naar Hoog Zandveld. Jammer, het gevolg van keuzes die de gemeente 
destijds heeft gemaakt. 
Ton benadrukt nogmaals dat de sociale ontmoetingsfunctie blijft, en zelfs hoog in het 
vaandel staat. Maar het is aan de buurt zelf om er gebruik van te maken. 
Ed is van mening dat je dan meer inspanningen moet verrichten dan alleen zeggen we zijn 
open. 
Marleen geeft aan dat er in de wijkkrant van mei zeer ruim aandacht besteed gaat worden 
aan Enik. 
 
Linda geeft aan dat voor de politie interessant is om te weten hoe vrijblijvend een verwijzing 
naar Enik is. 
Ton: heel vrijblijvend. Enik doet niet aan intake, assessments o.i.d. Bij Enik werken 
ervaringsdeskundigen, geen hulpverleners. Wel is er (ook bij hem) veel ervaring in de 
langdurige GGZ. Afgesproken wordt dat Ton en Linda nog een apart gesprek hierover zullen 
hebben. 
 
Aart geeft aan dat hij Ton kent van Rehabilitatie 92. Deze verzorgt scholing voor professionals 
op het gebied van Herstel en Rehabilitatie. Hij heeft persoonlijk positieve verwachtingen van 
Enik als Recovery Academie. Hij hoopt dat ze zich daarin profileren. En aan de gemeente 
vraagt hij nogmaals om nog eens na te denken over bewonersparticipatie. 
 
 Hanny Plomp wil weten of ze goed begrepen heeft dat Balans haar ruimtes niet exclusief 
heeft? En hoe zit het dan met de samenwerkingspartners van Balans? 
Ton en Ineke voelen zich wat overvallen door deze vragen, want Balans heeft het hier in de 
gesprekken met Enik in het geheel niet over gehad. Balans mag de ruimtes gebruiken voor 
haar activiteiten, maar Enik wil wel weten hoe en wat. 
Ineke stelt voor dat Hanny en Balans hier nog eens goed over gaan praten. Enik zal de 
komende dagen hier ook contact over opnemen met Balans. 
 
Bianca vraagt of dit tot nu toe voor iedereen voldoende is (blijkbaar wel), en sluit hiermee dit 
agendapunt af. 
 

4. Fokkesteeg Samen 
Zij hadden geen agendapunt ingediend. Wel hebben zij een vraag, betreffende het 
jaarverslag van het wijknetwerk Fokkesteeg over 2020. Zij hadden een klacht ingediend 
omdat er volgens hen onwaarheden in staan. Omdat zij hier nog geen reactie op hadden 
gekregen, hebben zij opnieuw een mail gestuurd. 
Jayant geeft aan dat de vertraging bij hem ligt. Hij heeft de stukken bekeken, en het 
wijknetwerk zal over uiterlijk een week met een passend antwoord komen. 
 

5. Mededelingen en ingekomen post 
Geen mededelingen, en behalve de mail van Fokkesteeg Samen geen ingekomen post. 
 

6. Verslag vorige keer 
Hanny Plomp wil graag weten waar dit verslag te vinden is, en of er over gecommuniceerd is. 
Marleen geeft aan dat het op de website van het wijknetwerk staat, en dat in elke wijkkrant 
wordt geadviseerd om regelmatig op de website te kijken. 
Volgens Aart is de website nogal een zoekplaatje. 
 
 



7. Gemeentezaken 
Els Reinking: Aan de Zwolseveste, ter hoogte van nummer 16, liggen twee perkjes. In 
samenwerking met Mitros komen daar nu schapenhekjes omheen, en binnen die hekjes 
komen parkeerparcoursjes voor de heel kleine kinderen. Er is een zelfbeheerscontract 
afgesloten met een bewoner. Volgens Els wordt het heel leuk. 

 

8. Betere Buurten 
Karlijn van der Laan, projectleider Betere Buurten, geeft een presentatie aan de hand van 
sheets. Deze presentatie zal ze nog toesturen aan het wijknetwerk Fokkesteeg, waarna 
Marleen deze of aan het verslag zal toevoegen of zal nasturen aan de aanwezigen.  
Vorig jaar is al begonnen met de Torteltuin, en ook de bomen zijn al gekapt, om het 
broedseizoen voor te zijn. 
Inmiddels is daadwerkelijk gestart met de rest van de Schansen-Noord, op 1 maart van dit 
jaar. Er is begonnen met het deel achter de Zoutkamperschans, wat opnieuw wordt 
ingericht. Volgende week dinsdag kun je er weer gewoon parkeren. 
De aannemer pakt steeds kleine stukjes aan, om het verkeer en parkeren zo min mogelijk te 
hinderen. 
Het huidige schema (zie sheets) loopt tot en met de zomervakantie. 
Na de zomer zal worden begonnen met Schansen-Zuid, al is ook daar al wel iets gedaan. 
In de komende periode, terwijl Schansen-noord onder handen wordt genomen,  wordt er 
verder gegaan met contracten en aanbesteding, en wordt er ook voor zuid een 
kapvergunning  aangevraagd. 
De bewoners van Schansen-zuid krijgen nog een aankondiging. 
Aart geeft aan dat hij nog een aantal straten in Schansen-noord mist. Bovendien waren de 
bomen al gekapt vóór de brief van de gemeente kwam. Volgens Karlijn wordt de verzending 
van de brieven via Post.NL gedaan, en dan kunnen ze wel eens op verschillende tijden binnen 
komen.  In elk geval komen er méér bomen terug dan er gekapt zijn. 
Verder worden de bovengrondse afvalcontainers bij de hoogbouw door RMN vervangen 
door ondergrondse afvalcontainers. Daar kan namelijk meer in. Er komen wel minder 
ondergrondse afvalcontainers, omdat er meer in kan. Wel op maximaal 75 meter vanaf de 
voordeur. Toekomstige gebruikers worden hierover nog apart geïnformeerd door RMN. 
 

9. Rondvraag 
 

• Ed de Boer wil weten of hij een MORmelding moet doen als het gaat om het oversteken van 
voetgangers bij de verkeerslichten. Dat klopt, zegt Micha. 

• Guus Helmes deelt mee dat in juni wordt begonnen met de herbestrating in de Gravenbuurt, 
heel fijn. 

• John van Engelen wil de wijk allereerst feliciteren met het steeds mooier, fijner en 
uitdagender worden van de wijk. Hij heeft vrij recent met Els door de wijk gefietst, en daarbij 
ook wat bewoners gesproken.  Sommigen waren tegen de veranderingen, anderen voor. 

• Verder weet John dat er wat spanningen zijn, maar hij heeft waardering voor hoe de partijen 
hiermee omgaan. 

• Tot slot wil John zich meer gaan verdiepen in Enik, en wil hij zich ook uitgebreid laten 
voorlichten door de wethouders Eggengoor en Kuipers. Hij heeft waardering voor hoe 
hierover met elkaar wordt gesproken. 

• Ingrid wil graag weten hoe het gaat als de straat bij haar wordt opengebroken. Zij heeft 
namelijk een auto en een invalidenparkeerkaart. Volgens Karlijn gaat dit in overleg. Ze vraagt 
Ingrid haar een mailtje te sturen. 



• Marleen heeft een vraag namens haar buren: die willen graag dat een hoge boom wordt 
gesnoeid, die veel licht en zon wegneemt. Volgens Micha kunnen ze hier een MORmelding 
van maken. Wordt hier niets mee gedaan, dan contact opnemen met Micha. 

 
 
Het volgende Fokkesteeg Overleg zal plaats vinden op dinsdag 11 mei 2021, om 20.00 uur. 
Of dit weer online zal zijn of fysiek bij La CaZa, hangt af van de corona maatregelen op dat moment. 


